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ACTA NÚM. [...] 
  
Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat:  
  
Xavier Gabarrell Durán  
Jordi Grau Rebollo  
Montserrat Masoliver Puig   
Sílvia Piqueras León  
Dolors Sales Pujol  
Rosa María Sebastián Pérez  
Anna Vale Martínez  
Esther Zapater Duque  

A les 10:00 h. del dia 3 d’octubre de 
2024 es reuneixen a la Sala de Juntes 
del rectorat, sota la presidència de la 
vicerectora Alumnat i d’Ocupabilitat, 
Isabel Galán Mañas, els membres de 
la Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat.  
  
  
  

  
S’ha excusat d’assistir a la reunió Laura Santamaria Guinot, Carlos Martínez Lizama, 
Tatiana Rovira Faixa, Georgeta Ion i Francesc Accensi Alemany.  
   
No hi assisteixen Josep Artigas Campuzano, Jordi Barbé García, Ian Blanes García, 
Jaume Cladera Payeras, Ona Farré Perisé Margarita Freixas Alas, Alba Gual 
Bascompte, Enric Marin Otto, Andres Navarro Soto, David Capel Martos i Cristina Santos 
Guitérrez  
  
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Lourdes Abarca Salat, Sílvia Altafaja Vela, 
Edelmira Rosa Badillo Jiménez, José Manuel Egea, Maria Assumpta Caixas Pedragos,  
Sònia Casillas Viladerrams, Cristina Fernández Córdoba, Maria Angels Guimerà Guinot,   
Eva Miquel Valdés, Judit Oliver Casas, Albert Pastor Martínez, Susana Sanchez Ceba, 
Núria Simelio Solé, Ana Valencia Veloso, Stefan Felix Van Hemmen, Maria Espadalé 
Reballí.   
   
Hi actua com a secretari Pedro de Alcántara-García Briones, cap del Gabinet Jurídic.  
  
Ordre del dia  
  
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió.  
2. Informe de la presidenta de la Comissió.  
3. Aprovació, si escau, del Protocol de l’activitat d’Alumni UAB.  
4. Aprovació, si escau, de la convocatòria 2025 d’Ajuts per a la participació de l’alumnat.  
5. Presentació de la memòria del PIUNE curs 2023-2024.  
6. Assumptes de tràmit.  
7. Torn obert de paraules.  
    
  
Desenvolupament de la sessió  
  
La presidenta dona la benvinguda als nous membres de la Comissió i agraeix la feina 
feta als membres sortints.  
  
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió  
  
El secretari informa d’una modificació a l’acta de la sessió de 28 de juny de 2024 per 
part del doctor Francesc Accensi en el sentit de substituir el següent paràgraf:  
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‘algunes d’aquelles pintades acusen el deganat de no fer res i de no 
donar explicacions. Afirma que la vicedegana d’estudiants no sap què 
fer, i que a l’ Instagram de la Facultat de Veterinària s’han publicat una 
sèrie d’acusacions falses cap al deganat,’  

  
Pel següent text:   
  

‘algunes d’aquelles pintades acusen el deganat de no fer res i de no 
donar explicacions. Afirma que la vicedegana d’estudiants està molt 
preocupada, i que a l’Instagram de l’assemblea de la Facultat de 
Veterinària s’han publicat una sèrie d’acusacions falses cap al 
deganat,’  

    
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat 
acorden aprovar l’acta de la sessió de 28 de juny de 2024.  
  
  
2. Informe de la presidenta de la Comissió  
   
La presidenta inicia el seu informe destacant l’èxit de la 5a edició de la Comunitària. 
Explica succintament les diferents activitats dutes a terme (Biblioteca d’Humanitats, 
Cinema, Facultat d’Educació i Plaça del coneixement). Aquest any s’ha fet un canvi 
d’ubicació que ha resultat un encert ja que la Plaça Cívica se’ns quedava petit i cada 
any havíem de deixar fora alguns col·lectius d’estudiants. A més, considera que aquest 
espai ens permet ajuntar la fira d’entitats amb l’actuació castellera. El pregó el van fer 
els representant dels Ganàpies per posar en valor la celebració dels seus 30 anys. 
Destaca que la nostra colla, és la colla degana de totes les colles castelleres de les 
universitats catalanes. Mereixen la nostra admiració per la seva determinació i la seva 
constància al llarg dels anys. Agraeix als membres de l’equip de dinamització.  
   
Respecte la vaga per Palestina duta a terme el proppassat 27 de setembre de 2024, la 
presidenta informa que es va adherir l’associació ‘Acció per Palestina’. A més, un 
col·lectiu de persones que es fa dir ‘Comitè per Palestina’, va fer una crida a dormir a la 
UAB. Van dormir a la Facultat de Comunicació i divendres van fer piquets informatius. 
La mobilització va coincidir amb les activitats amb instituts amb motiu de la Nit de la 
Recerca, però no hi va haver cap afectació, ja que l'estudiantat es va comprometre 
perquè es poguessin realitzar amb normalitat.   
   
Respecte els espais virtuals la presidenta informa que aquesta setmana s'ha obert un 
espai de suport professorat i un altre adreçat a l'estudiantat. De moment, s'ha obert com 
a prova pilot durant una setmana a la comunitat de la Facultat de Ciències, i d'aquí a 
una setmana, s'obrirà a tota la comunitat. S’espera que amb aquesta iniciativa l'espai 
adreçat a estudiants serveixi per visibilitzar les eines i els recursos que tenen al seu 
abast i que l'espai adreçat al professorat, serveixi per disponibilitzar eines. De moment, 
es vol ressaltar que hi ha un apartat amb material sobre inclusió. En concret sobre el 
DUA, accessibilitat i indicacions d'actuació en cas de crisi (física o mental) d'un 
estudiant. A més, hi ha altres guies sobre metodologies docents i avaluació.  
   
En relació a l’activitat Mentoria UAB, coordinat per Alumni, informa que està en marxa el 
programa Mentoria UAB, coordinat per Alumni. Per al curs 2024-2025, s’ha rebut 300 
peticions d'estudiants per participar en el Programa. Estava previst disposar de 140 
parelles, 10 per centre. Per tant, s'han prioritzat els últims cursos perquè són els 
d'inserció més immediata: alumni (el programa accepta el col·lectiu alumni durant el seu 
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primer any de titulació): 5; estudiants de 5è: 21; estudiants de 4rt: 116; estudiants de 3r 
(només a les Facultats i Escoles on no arribaven al límit de 10 estudiants o bé hi havien 
molt poques peticions de 3r.): 10. Es disposa d’un total de 152 estudiants participants a 
la Mentoria d'aquest curs. Procedeix a fer un repàs sobre les xifres per centre. Agraïm 
l'esforç comunicatiu que s'ha fet del programa. Explica que actualment s’està iniciant la 
cerca de persones mentores i l'emparellament segons interessos de l'estudiant, amb la 
voluntat d'iniciar la Mentoria a primers de novembre de 2024. D'aquesta manera, 
s’espera aconseguir avançar el calendari i alliberar el mes de maig perquè es puguin 
concentrar en els estudis per acabar el curs.  
  
La presidenta agraeix a totes les persones que han format part de la comissió per la 
seva dedicació a l’òrgan durant el mandat.   
    
 
3. Aprovació, si escau, del Protocol de l’activitat d’Alumni UAB.  
  
La presidenta informa que Alumni UAB és la xarxa de persones titulades a la UAB, de 
més de 500.000 professionals, dinàmica i interconnectada, amb presència internacional 
a més de 100 països que promou la formació continuada, la capacitació professional i 
la creació d'espais de relació; impulsa el coneixement personal i professional de les 
persones que s’han titulat a la UAB, oferint-los eines i recursos que la Universitat posa 
al seu abast; i ofereix un munt de programes, activitats, beneficis, trobades i oportunitats. 
En 2016 es va crear la Fundació Alumni i Amics de la UAB, posteriorment denominada 
Fundació Alumni UAB, la qual tenia per objecte, entre d’altres, fomentar la relació amb 
les persones i col·lectius vinculats a la Universitat, de manera especial amb aquelles 
vinculades per relacions anteriors (Alumni UAB) a partir de l’organització d’activitats, la 
prestació de serveis i la creació d’espais comuns de debat i reflexió. Recentment la 
Fundació Alumni UAB va integrar-se en la FUAB. La UAB  decideix gestionar 
l’esmentada activitat a través de la figura de l’encàrrec de gestió a un medi propi com és 
la FUAB la qual cosa requereix dotar-se d’un  protocol de funcionament en base al qual 
el mitjà propi haurà de desenvolupar l’activitat encomanada i que conté, entre d’altres, 
els criteris de qui en forma part, els beneficis que tenen els alumni, la creació d’un consell 
assessor  la seva implicació en àrees com la internacionalització, l'ocupabilitat o 
l'emprenedoria   
  
Per assentiment, la  Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat acorda el següent:   
  
PRIMER.- Aprovar el Procotol de l’activitat d’Alumni UAB en els termes de l’Annex 
núm. 1.  
  
SEGON.- Encarregar la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat l’execució i 
seguiment d’aquest acord.  
  
TERCER.- Comunicar el present acord a la vicegerent competent en matèria 
d’alumnat, per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-ho efectiu.  
  
  
4. Aprovació, si escau, de la convocatòria 2025 d’Ajuts per a la participació de l’alumnat.  
  
La presidenta dona la paraula la senyora Ana Valencia, que informa de la voluntat 
d’aprovar una nova convocatòria per l’any 2025 d’ajuts per a la participació de l’alumnat 
dirigit a les associacions d’estudiants legalment constituïdes i inscrites a elDirectori, 
registre del teixit associatiu de la UAB amb una dotació pressupostària total de 12.500 
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euros del projecte GG201583 de la Unitat de Dinamització Comunitària. La quantia 
màxima de l’ajut és de fins el 70% del pressupost total o, com a màxim, 600 euros, per 
cada activitat. Per col·lectiu beneficiari, com a màxim 1.500 euros i cada col·lectiu rebrà 
ajuts com a màxim per a 3 sol·licituds. En el moment de la resolució es realitzarà el 
pagament del 60% de l’ajut (sempre que s'hagi lliurat la documentació necessària per a 
fer el pagament) i el 40% es realitzarà en el moment de la justificació, sempre que s'hagin 
justificat adequadament les despeses de cada activitat.  
   
Per assentiment, la  Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat acorda el següent:   
  
PRIMER.- Aprovar la convocatòria 2025 d’Ajuts per a la participació estudiantil 
(Annex núm. 2), així com el formulari de sol·licitud  (Annex núm. 3).  
  
SEGON.- Encarregar a la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat l'execució i el 
seguiment d’aquests acords.  
  
TERCER.- Comunicar els presents acords a la vicegerent competent en matèria de 
relacions internacionals i de política lingüística, per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per a fer-los efectius.  
  
  
5. Presentació de la memòria del PIUNE curs 2023-2024.  
  
La presidenta dona la paraula a la senyora Judit Oliver, que informa de les diferents 
actuacions amb les dades de la memòria del curs 2023/2024. Comença explicant les 
dades generals del nombre d’estudiants als quals s’ha donat servei, organitzats per tipus 
de discpacitat o necessitat específica, per centres. Explica els diferents serveis i les 
principals dades duts a termes com és la tutoria, l’activitat de la unitat de suport i 
mobilitat, el programa de l’estudiant de suport, meet-up inclusió, el programa UAB 
impuls, les accions formatives i de sensibilització a la comunitat i accions formatives com 
van ser la xerrada ‘Trastorn de l’Espectre Autista: una mirada universitària’ i una acció 
formativa al PDI en coordinació amb la Unitat de Formació sobre ‘Eines pràctiques per 
a la inclusió de l’alumnat amb diversitat funcional a les tipologies docents en l’àmbit de 
les biociències’ (Annexos núm. 4 i 5).  
   
La presidenta demana que els centres demanin formacions a mida per atendre les 
necessitats del professorat. Agraeix a les gestions acadèmiques la gestió feta per poder 
agilitzar els procediments.   
  
Respecte al formulari explica que enguany al Campus Virtual de l’estudiantat s’ha posat 
un espai perquè els estudiants amb NESE puguin accedir directament al formulari per 
demanar ajustos curriculars, la qual cosa ha agilitzat el procediment. A principis de 
setembre es va enviar als responsables d’inclusió la informació per poder fer ús dels 
formularis i tenir ràpidament les dades dels estudiants.   
    
 
6. Assumptes de tràmit.  
  
No n’hi ha cap.  
  
  
7. Torn obert de paraules.  
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No n’hi ha cap intervenció.  
  
  
A les 10.45 h. la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretàri, estenc aquesta 
acta.  
  
El secretari                  Vist i plau  
                    La presidenta  
  
  
 


